
PRororó¿ NR xr,vlrloz

z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie odbytej w dniu 27 czerwca2002 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad. 1.
Przewodniczqca Rady Miejskiej o godzinie 9r0 otwarla obrady XLVII sesji Rady

Miejskiej w Jpdrzejowie. Obrady rozpoczeto przy obecnoÉci na sali obrad 24 radnych na stan

28 radnych, co stanowi 85,7 Yo ogó\u Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila quorum prawomocne

do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjE goSci: przedstawicieli partii

i stronnictw politycznych, soltysów i przewodnicz4cych rad soleckich, przedstawicieli

mediów; powitala równiez radnych, burmistrza Leszka Kapcig, zastqpcp burmistrza

Waldemará WoZniaka, naczelników wydzialów Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek

organizacyjnych gminy i wszystkich przybylych na obrady.- 
Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturE radnej Elzbiety WiSniewskiej na

sekretarza obrad; radna Wiiniewsk a wyr azlla zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednoglosnie radnq El2bietg wisniewsk4.

Ad.2.
Na sesji w dniu 23 maja nieobecnych bylo 3 radnych; nieobecnoéci zostaly

usprawiedliwione.

A d . 3 .
Burmistrz Leszek Kapcia w imieniu Zarz4du Miejskiego wnosi o:
- wprowadzenie do porz4dku obrad punktu 10 A:

> l0 A,,Uchwala w sprawie utworzenia odrgbnego obwodu glosowania w wyborach

do rad gmin, rad powiatów i sejmików wojewód^w".
Radny Ryszard Pacanowski wnioskuje o wykreslenie z porz4dku obrad punktu 15

dotycz4cego nie wyraZenia zgody na rozwiryanie stosunku pracy z radnq Pani4 Teres4

Szwach. Starostwo zaskakuje nas tyloma dylematami i nieprawidlowoSciami prawnymi,

2etenwniosek uwaZam zazasadny.Decyzjgo rezygnacji z funkcji dyrektora ZaZptzyi$

Zarz4d Powiatu jako organ wykonawczy. Jest on wladny podjaó ostatecm4 decyzjg.

Mimó zaproszenia, nie ma wSród nas Starosty a to o czymÉ Swiadczy. Zarzqd Powiatu nie

ma prawa rozwiqzywaó stosunku pracy zlekarzem, gdy? w tym wzglgdzie osoba pehri4ca

obowi44ki dyrektora ZOZ moze podjqó tak4 decyzjE i o opiniE w tej sprawie moZe siQ

zwrócié. PoniewaZ ze strony pracodawcy, a wigc ZOZ, do dnia dzisiejszego nie wplynqlo

indne pismo w tej sprawie, uwaZan¡ 2e wprowadzenie tego punktu pod obrady jest

nieuzasadnione. Starostwo w tej sprawie od pocz4tku zachowuje sig niepowaznie. JeZeli

ktos jest radc4prawnym w starostwie i jednoczeénie pelni funkcjg radcy prawnego w ZOZ

to stwarza niezdrow4 atmosferg. Pani PrzewodnSicz4ca jest przede wszystkim lekarzem;
jako pracownik ma prawo na stanowisku lekarza pozostaó. Chroni j4 równieZ immunitet

radnego i immunitet rwiqzkowy, poniewaZ jest w zarz4dzie Zwi4zk6w Zawodowych

Pracodawców Wojewódfwa Swigtokrzyskiego. Jako radni jesteSmy postawieni w

nieciekawej sytuacji, poniewa2 starostwo chce sprawg zalatwió ,,w biatych

rgkawiczkach". Za\atwianie niektórych spraw rgkami radnych jest 2enuj4ce i niemoralne.

Radny Wieslaw Sulek zwrócil uwagg na ostatnie zdanie zawarte w piSmie starosty,

mówi4ce, Le ,,nie zajgcie stanowiska przez Radg na najbli2szej sesji uwaTane bqdzie za

wyraianie zgodt''.
Radna Lidia Osiiskazgadzasig z tym, co powiedzial radny Sulek i radny Pacanowski.

Pani Osiúska uwaZa, 2e na dzisiejszej sesji Rada stanowisko musi zaj4é.
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Radny Czeslaw Blicharski rwaza,2e Rada powinna zajqó stanowisko w sprawie oraz,

2e radni w obronie swojego radnego powinni wystqpió zrezolucjqdo Rady Powiatu, aby

przyjrzala sig temu, co robi Zarz4d Powiatu. Starostwo powinno staó na sttaZy prawa' a

wyglqda na to, zelamie Prawo.- -Rádna 
ElZbieta WiSniewska uwaza,2e sprawa wywoluje wiele kontrowersji i wielu

radnych bEdzie chcialo wypowiedzieó sig w tej sprawie. Radna proponuje pozostawienie

punktu w porzqdku obrad, dziEki czemu bgdzie czas na wypowiedzenie siE póiniej. Mo2e
pan Starosta jeszcze przyjdzie na dzisiejsz4 sesjp i wyjasni sprawQ.

Radny Ryszard Pacanowski nie wierzy w obecnoSó starosty i nikogo ze starostwa.

Swiadczy to o prosperowaniu starostwa-
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e jeleli padl wniosek, to musi

byó przeglosowany. Pani Kiwiorska uwaza, 2e Rada powinna zaj4ó stanowisko, poniewaZ

wynika to z ustawy o samorzqdzie gminnym.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie przyjpla poprawkp do porz4dku obrad,

zglo szonq pr zez burmistrza Kapc iE.
Radna Ewa Ptaszrik uwaZa, 2e wyjaSnienia, jakie otrzymali radni w tej sprawie sq tak

czytelne, 2e moznawycofaó punkt z porzqdku obrad.
Radny Ryszard Pacanowski podtrzymuje swój wniosek.

Rada Miejska przystqpila do glosowania wniosku radnego Pacanowskiego; wyniki

wygl4daty nastEpuj 4co :
z a - l
przeciw - 22
wstrzymalo siq - I
Wniosek nie zostal PrzYjqtY.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjElaporz4dek obrad nastqpujqc4 iloSci4 glosów:

22.

przeciw
wstrzymalo siq

Porz4dek obrad:

a a- 2 5

- l
- 0

Otwarcie sesji, stwierdzenie quonrm, powolanie sekretarza obrad.

Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 23 maja 2002 roku'

PrzyjEcie porz4dku obrad.
Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
Interpelacje i wolne wnioski radnych.
Informacja o pracy Zarzqdu Miejskiego mipdzy sesjami.
Informacja o realizacji uchwal podjptych na poprzedniej sesji'

Informacja o pracy Komisji Promocji i Rozwoju Gospodarczego Gminy.

Uchwala w sprawie podiialu gminy Jgdrzejów na okrggi wyborcze, ustalenia ich

granic i numerów orazliczby radnych wybieranych w kazdym okrpgu wyborczym w

wyborach do Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie zmiany w podziale miasta i gminy Jpdrzejów na obwody

glosowania.
l0 Á. Uchwala w sprawie utworzenia odrpbnego obwodu glosowania w wyborach do rad

gmin, rad powiatów i sejmików wojewódáw.
ll.Úchwala w sprawie zmian w Gminnym Programie profilaktyki i Rozwiqzywania

Problemów Alkoholowych na rok 2002-
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12. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2002 rok.

13. Uchwala zmieniaj4ca uchwalE Nr Dl78l99 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 25

maja 1999 roku w sprawie uiworzenia jednostki organizacyinej Gminy JEdrzejów o

nazwie,,WysyPisko Smieci"-
14. Uchwala * 

' 
sprawie przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego planu

zagospodarowaniá przestrzennego na obszarze gminy Jgdrzejów - terenu poloZonego

w Podchojnach.
15. Uchwala w sprawie nie wyra2enia zgody narozwiqzanie stosunku pracy zradnqPani4

Teresq Szlvach.
1 6. Odpowi edzi na interPelacje.
17. Sprawy róime.

l8.Zamknigcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poptzedniej sesji w zwiqzku z czym zostal

przyjgty.

A d . 5 .
l. Radna Lidia Osiiska pyta, czy istnieje prawna mo2liwoéó zmuszenia wlaéciciela do

uporz4dkowania posesji; tp.á*u dotyczy terenu u zbiegu ulic Przypkowskiego

i Przemyslowej.
2. Radna I-idia Osinska prosi o pomoc dla pani mieszkajqcei przy ul. Ogrodowej, która

jest matkq niepetnosprawnego syna i od 14 czeka na zamianE mieszkania. Do opieki

nad synem niezbqdna jest lazienka.

3. Radna Lidia Osiúska pyta, dlaczego nikt z wladz oSwiatowych nie ptzyszedl na

zakoiczenie roku szkoinego w Szkób Podstawowej nr 1, której etapowa likwidacja

dobiegla koúca.
4. Radná Janina Szreniawa odczyta\aodpowiedá, jakedostala na interpelacjqzloíonqna

sesji w dniu 14 grudnia 2001 roku, dotycz4cqkanalizacji bloku nr 117 przy ul. 11

Listopada. Mimo obietnic nic w taj sprawie nie zrobiono'

5. Radna Janina Szreniawa odczytala protest mieszkaúców z ul. 11 Listopada 101 w

sprawie budowy gara4u w miejsce kontenera na Smieci. Osoby skladaj4ce wczeéniej

wnioski o pozwolenie na budowg garazy otrzyma\y odpowiedZ odmown4.

Radna prosi o wYjaénienia.
6. Radna Janina Szreniawa pyt; dlaczego do dnia dzisiejszego nie zostala wniesiona pod

obrady sesji propo zyclaióttylenia uchwaly m 195/01 w sprawie wykupu mieszkaú'

7. Radna Janina Sireniawa pyta, czym kierowal siqZarz4d Miejski ptzydzielaj4lokale

mieszkalne niezgodnie z opini4 Komisji Bud2etu'

8. Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy bqdzie mozliwoéó (choóby z rezefwy

budzétowéj) zalo2eniawodociqgu i kanalizacji w blokach przy ul. Glowackiego.
g. Radny Ryszard Pacanowski p14a, jakq.decyzjq zamierza podjqó Zarz4d Miejski w

sprawie oczyszczeÍria zalewu i zródelka Sw. Barbary'

10. Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy bylodbiór przez SANEPID targowicy, na której

odbywa sig sprzeda,z plodów rolnyct¡ bydla itp. Plac jest nie utwardzony i w czasie

deszczu nie da sig tam wejSó.
11. Radny Ryszard Pacanowski pyta, dlaczego osoby wiehdiajqce po zakupy na targowtcE

plodów rolnych musz4ponosió oplaty takie same jak sprzedaj4cy.

12. Radny nysád Pacanówski pyta, dlaczego nie przeznaczono ?adnej kwoty na kolonie

organizowane przez wolontariuszy z Caritasu-

13. Radny Ryszaid Pacanowski pyta, czy dzieci z pólkolonii ponosz4 oplaty za

korzystanie z Ptywalni Miejskiej.
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14. Radny Ryszard Pacanowski p}ta, jakie s4koszty obchodów Dni JEdrzejowa pomijajqc

udzialsponsorów oraz ile kosztowal wystQp Pana Piasecznego.

15. Radny Ryszard Pacanowskipyta, dlaciego firma EKOM opróimia kontenery noc4 nie

dajqc spaó i dlaczego nie odkaza kontenerów'

16. ¡¿dny Ryszard PJcanowski wnioskuje o wymianp okien i zalo2enie klimatyzacji w

sali, w której odbywajq sig sesje Rady Miejskiej'

17. Radny Ryszard pacano*sli pytu, 
-czy-lekarze, 

pielggniarki i pracownicy ZOZ bqdq

mieli wyplacone Pobory zaczerwiec.
lg. Radny Ryszard iacanó*ski w imieniu radnego Leszka Sulka i swoim dzigkuje za

naprawQ drogi w Chorzewie, ale niestety zostawiono okolo 60-metrowy odcinek nie

naprawiony.
19. Rádny Ryszard Pacanowski pfa, szym kierowala sig Kapitula ptzyznajqc statuetkq

,,Jgdrzejowianina Roku" w dziedzinie spolecznej bylemu burmistrzowi'

20. Radna Janina Szreniawa popiera radnego Pacanowskiego w sprawie firmy wywozqcej

émieci, blokuj4cej ul. Kieleckiej okolo godziny l3u" przez 20 minut.

21. Radna Janina Szreniawa wnioskujq, 
-uby 

nuptu*ió chodnik po lewej stronie ul'

Glowackiego.
22.Radny CÁlaw Blicha¡ski wnioskuje, by firmy transportowe dzialaiqce na terenie

Jgdrzejowa pomyilaty o otwarciu nowych tras'

23. Radna Ewa piasrnit wnioskuje o zagospodarowanie zatoki autobusowej przy

ul. Sw. Barbary (laweczki, zadaszenie).
24. Radna gwa páüik poinformowala, ze mieszkaúcy ul. Krasiriskiego i Sienkiewicza

s4 zaniepokojeni fakten¡ iz do dnia dzisiejszego nie robi sig nic w celu wyrównania

nawierzchni.
25. Radna Ewa Ptasznik wnosi o zamontowanie progów zwalniajqcych na ul'

Sienkiewicza.
26. Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil SEk kolejny r¿Lz wnosi o naprawp drogi z Jasionny

do Dalechów nieprzejezdnej po ulewach.

27. Radny Ryszard Pacanowski wnosi o wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul'

Dojazd.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy znz4duMiejskiego migdzy sesjami'

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjptych na poprzedniej sesji

w zwi4zku z czy m zostala PrzYigta.

A d . 8 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Komisji Promocji i Rozwoju

Gospodarczego GminY.

Ad .9 .
Radny Wieslaw Sulek powiedzial, 2e z uwagq zapoma\ sig z projektem uchwaly i

wysluchal ."y;X.ti.n Naczelniica Wydziatu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Pani

n""y Stawectiej, udzielonych na komisjach. Kilka kwestii nadal budzi w4tpliwoéci. Podzial

zaproponowany przez Zarz4d ze *rglEdó* formalnych nie budzi zasttzehen. Sposób

pot4cienia tereny gminy w okrpgi wyborcze jest niezrozumia\y. W jednym okrEgu n:m,lazly

sig solectwa aaialo odbgle od-siebie. Niezrozumiale jest równie2 pomieszanie ulic, np.:
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Mieszka I przeniesiono do okrEgu 1, ul. I 1 Listopada do okrggu 2; wystarczylo zostawió ul.
Mieszka t w okrggu 2, przesunqó ul. 11 Listopada odpowiednio dalej np.; do BGZ. Wymaga
to tylko trochg pracy i chgci. JeSli nie mo2e byó dwóch okrggów wiejskich i dwóch okrqgów
miejskich, jak wynika z wypowiedzi Pani Naczelnik, stawiam wniosek o podzial na trzy
okrggi wyborcze.

Pan Marek Perzyriski powiedzial, 2e okrEg miejsko gminny ma bardzo duly ronzut:
Chorzewa - tr qczyn. Jak kandydat na radnego moZe dotrzeó do wszystkich wyborców? W
okrggach miejskich jest podobnie. Ktoó spisal z czegoí nie zadajqc sobie trudu, aby bylo to w
miarE uczciwie zrobione.

Radny Ryszard Pacanowski ,apytal, dlaczego wczeéniej, na komisjach nie zostaly
podane propozycje tylko gotowa uchwala. Kolejny raz Rada jest postawiona przed faktem
dokonanym.

Na propozycjg Przewodnicz4cej, przeglosowania wniosku radnego Sulka, radca
prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedzia\a, 2e Rada nie moZe glosowaó tego wniosku, a
dlaczego, wyjaSni Pani sekretarz.

Sekretarz Gminy Pani Renata Kawiorska powiedzialao 2e w tej sprawie z propozycjq
wystgpuje burmistrz i wnioski nalezy kierowaó do burmistrza. Zarz4d tego projektu nie
przygotowywal.

Burmistrz Leszek Kapcia wyrazil oburzenie na sugestie, n nie doloZono naleZytej
starannoSci przy przygotowywaniu tej uchwaly; jest to pomówienie. Ka2dy bgdzie mial swój
pomysl na tworzenie okrggów i nie da siq tego nobió tak, aby wszyscy byli zadowoleni.
Ustawa obliguje nas do pewnych rzeczy; mamy iloéó wybieranych radnych taka jaka mamy.
Chcqc zachowaó pewne proporcje, aby reprezentacja rady byla reprezentowana zarówno
przez mieszkariców z terenów wiejskich jak i z terenów miejskich, zaproponowaliSmy taki
podzial. W przypadku podzialu natrzy okrggi mogloby byó róznie. Nie da sig racjonalnie tego
podzielió tym bardziej, 2e iloéó mieszkaúców w kazdym okrggu równie2 musialaby byó
reprezentowana w iloéci wypadaj4cej na jednego radnego, a wigc 1448. Nie znajdziemy
panaceum, aby zadowolió wszystkich. StaraliSmy sig tak zaprojektowaé, aby reprezentacje
mieszkariców byty porównyrvalne. Jest gwarancja, 2e przynajmniej szeSciu radnych bEdzie z
terenów wiejskich, na których zamieszkuje okolo 40 % mieszkaúców gminy. Sted taka, a nie
inna propozycia.

Na pytanie Przewodniczqcej, dlaczego Rada nie mohe przeglosowaó wniosku radnego
Sulka radca prawny Pani Danuta Kiwiorska odpowiedzia\4 iz wnioski w tej sprawie radny
mo2e zglas:¿aó wniosek tylko do burmistrza anie na sesji.

Rada Miejska w Jqdrzejowie przy obecnoSci na sali obrad 23 radnych powzigla
Uchwalg Nr XLVII1430102 w sprawie podzialu gminy Jpdrzejów na okrggi wyborcze,
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okrEgu
wyborczym w wyborach do Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpuj4ca iloSciqglosów:

- t 4
przeciw - 7
wstrzymalo sig - I

/Uchwala Nr XLVII/43A|I2 w zalqczeniu do protokohr/

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoéci 23 radnycU powzigla UchwalE Nr
XLVII1 3L1D2 w sprawie zmiany w podziale miasta i gminy Jqdrzejów na obwody
glo sowania, nastgpujqc4 ilo 5c iq glosów:

- 1 9
przeciw - 4
wstrzymalo siE - 0

AJchwala Nr XLVII/431102 w zalqczeniu do protokoh¡/.
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Ad. l0 A.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnycV jednogloénie powziEla

Uchwalg Nr XLVIll432l02 w sprawie utworzenia odrpbnego obwodu glosowania w

wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików wojewódfw.
AJchwala Nr XLVII/432102 w zal4czeniu do protokoh"r/.

O godzinie l02s Przewo dnicz4caRady oglosila przerwq trwajqc4do godziny I l15.

Po wmowieniu obrady prowadzil Wiceprzewodnicz4cy Rady Tadeusz Sopel

A d .  1 1 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 ndnycV jednogloSnie powzipla

Uchwalp Nr XLYII1433102 w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i
Rozwi44ywania Problemów Alkohololvych na rok 2042.
fuchwala Nr XLVII/343102 w za\qczeniu do protokoh/.

Ad.12.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoÉci 23 radnych/ jednogloSnie powziEla

Uchwalg Nr XLVII/8 4rc2 w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na2002 rok.
AJchwala Nr XLVII/434102 w zatqczeniu do protokoh¡/.

Ad.  13.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 rudnycU jednogloénie powziEla

UchwalE Nr XLVIIi435|02 zmieniaj4ca uchwalq Nr Dl78l99 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z
dnia 25 maja 1999 roku w sprawie utworzenia jednostki orgarizacyjnej Gminy Jpdrzejów o
nazwie,,Wysypisko Smieci".
üchwala Nr XLVIV435/02 w zalqczeniu do protokoh/

Ad. 14.
Naczelnik Wydzialu Architektu ry i Zagospodarowania Przestrzennego wyjaSnil, iz j est

to uchwala intencyjna w kwestii dokonania zmiany w planie zagospodarowania
przestrzennego: tereny Rolnicze zostan4przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprry obecnoSci 23 radnychl jednogloSnie powzigla
Uchwalg nr XLVII/436102 w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego na obszarze gminy Jgdrzejów - terenu polo2onego w
Podchojnach.
AJchwala Nr XLVIV436|02 w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad.  15.
Radny Wieslaw Sulek poinformowa\ 2e wczoraj radni otrzymali plik dokumentów /w

zalqczeniu do protokoh/ i uwaznie sig z nimi zapoznali. Sprawa konfliktu budzi niepotrzebne
emocje; nasuwaj4 siE pytania i w4tpliwoSci. Informacje zawarte w piSmie Pana Starosty
dotycz4ce rozwi1zania stosunku pracy z radnq Teresq Szwach sq bardzo oszczgdne, w
mvi4zku z tym prosi o wyjaSnienia:

1. Czy Pani Teresa Szwach jest czy niejest pracownikiem ZOZ. Z dokumentów, którymi
dysponujemy wynika, 2e jest dyrektorem do chwili otrzymania kontroli NIK i nadal
bqdzie pracownikiem ZOZ jako lekarz Jeéli tak jest, to pismo starosty jest
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nieporozumieniem. Jeéli jest zamiar zwolnienia Pani Szwach z pracy lekarza w
poradni, to nie starostwo powinno ztympismem wystqpió, tylko ZOZ. Pismo starosty
nie okreóla jednoznacznie, czy chce ronviq.zac stosunek pracy z dyrektorem czy z
lekarzem. Niew4tpliwie kluczowe znaczenie w tej sprawie powinna mieó opinia radcy
prawnego starostwa.

2. Na czym polega konflikt i utrata zdolnoSci zarz4dzania ZOZ? Z pism nie wynika, 2e
wing ponosi Pani Szwach. Czy byly prowadzone mediacje? Na czym polegaty? Jaki
byl ich wynik? Czy prowadzila je instytucja niezalezra?

3. Na czym polegalo ,, torpedowanie dzialaimediacyjnych".
4. Czy zo stala zakofrczona kontro la NI K? Czy zo staly postawione zarzuty?

Radni powinni podj4ó decyzjg w oparciu o fakty, a faktów brak lub jest ich za malo. Co
zrobiono w sprawie konfliktu? Ma od miejsce od pocz4tku 2001 roku. Widaó beztroskg
organu za\olycielskiego. Przecie| to Zarz4d Powiatu nadzoruje i kontroluje ZOZ. Radny
zacytowal artykul z Gazety Jgdrzejowskiej pt. ,J',lic zlego nie zrobilam".
Spoleczeústwo jest zawiedzione, rozgoryezone i zmeczone tynl co siq dzieje w naszym
mieScie. Takiej polityki dalej stosowaó sig nie da.

Radny Czeslaw Blicharski poparl radnego Sulka, powiedzial, 2e nie bgdzie siE
powtarzal; odczytal petycjg do Rady Powiatu lw zalqczeniu do protokohr/. Powiedzial
równiez, 2e ka2dy z radnych, kto chce, moZe podpisaó sig pod petycjq. Radny Blicharski
uwaaa,2e obowi4Tkiem radnych, niezaleLnie od tego, zjakiej opcji siq wywodz4 jest bronió
swoich kolegów.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek powiedziala,2e uchwala, któr4 rnamy podj4ó
budzi w nas wszystkich wiele wqtpliwoSci i refleksji. Jest to klasyczny przyklad slów Ernesta
Hemingwa'a ,,czlowieka mo2na zniszczyé, ale nie moZna pokonaó". Pani dyrektor ZOZ,
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej, wspanialy lekarz i dobry manager, wskutek konfliktu w
szpitalu zdecydowala sig na rezygnacjg z funkcji dyrektora ZOZ. Zarz4d Powiatu podjel
decyzjq w dniu 17 maja /uchwala Zarzqdu Powiatu w zalqczenit"/. Nie byloby w tej sprawie
sensacji gdyby nie otoczka. Prasa -glównie Echo Dnia- zngcala sig nad Pani4 Teres4 Szwach.
Ze érodowiska lekarskiego wptynel donos; okazal sig donosem falszywym. Poprzez
przymusowy urlop odsunipto Pani4 Dyrektor od pracy uniemoZliwiaj4c ewentualnq obronq.
Starosta zwrraca siE o zgodQ na rozwiryaníe stosunku pracy. Byó moZe jest to podstgpny
sposób pozbawienia wykonywania zawodu lekarua. Pani Szwach sama zloLyla rezygnacjg.
Uchwala ZarzqduPowiatu jest jednomacznai powinna byórealizowana. Zarzuca sig, Ze Pani
Dyrektor nie realizuj e zobowi4zaú wobec starostwa, a mnie sig wydaje, 2e jest odwrotnie.
Dzisiejsza uchwala byó moZe jest nieporozumieniem, ale myélg, 2e wszyscy radni obecni na
sesji nie maj4 w4tpliwoSci jak glosowaó. Nie wyrainmy zgody narorwiqzanie stosunku pracy
z r adnqPani4 Teresq S zwach.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e ma bardzo zlq opinig o polskim prawie i
prawnikach,którzy to prawo tworz4. Zwracajqc sig do przedstawicieli starostwa: sekretarza i
naczelnika Wydzialu Zdrowia powiedzial, 2e dzi!; na tej sali powinien byó caly Zarzqd
Powiatu ze starost4 na czele. Nie wolno unikaó odpowiedzialnoéci i wyslugiwaó siE innymi
rEkami. My, jako radni musimy podjaó decyzjg w sprawie radnej. Jest to niebezpieczna
zabawa w biatych rEkawiczkach. Jak to sig dzieje, 2e radca prawny starostwa pelni
jednoczeénie funkcje radcy prawnego w podleglym starostwu ZOZ. Albr. podgrzewa sytuacjp,
bo pisma w sensie prawnym redagowane sqprzez radcE. Radny Pacanowski zapytal Paniq
Teresg Szwach czry jej rezygnacja z funkcji jest ostateczna, na co otrzymal odpowied2
twierdzqcq. Rozpatrujemy sgrawg radnej i czlonka zav4du zwiryków zawodowych; Pani4
Szwach chroni immunitet. Zle siq stalo, 2e wychodzity sprawy konfliktów personalnych
lzwalnianie dyscyplinarne i przywracanie na stanowisko/. Dla dobra pacjentów najwazniejszy
jest lekarz. Rozpatrujemy sprawg radnej, która ma immunitet: dziwiE sip, ze Pani Równicka
nie zwrócila siE do Rady wystuguj4c sig starostwem. Starostwo swoj4 pracQ wykonal
przyjmuj4c rezygnacjp. Na dzieri dzisiejszy Pani Szwach podlega swemu pracodawcy, czyli



8

ZOZ a nie starostwu. Widzg tu wiele Zenuj4cych nieÉcislo5ci. Nie jest to obrona Pani

Dyrektor, ale widzimy, co na naszych oczach sig dzieje. To,2e zwiqzki zawodowe kr¡ycznie

oceniaj4prace dyrektora wynika z istoty zwiqzków zawodowych.
Radny Czeslaw Blicharski poprosil o wyjaSnienia w nastgpuj4cej sprawie: w ubieglym

roku podczas kontroli zaÍzucono brak wyksüa\cenia zastepcy dyrektora ZOZ w zwrryku z

czym Dyrektor Szwach musiala wydaó oSwiadczenie stwierdzajqce,2e decyqe podejmowane

sqprzez ni4. Kto w tej chwili bierze odpowiedzialnoÉó za podejmowane decyzje, skoro p.o.

dyrektora powierzono dotychczasowemu zastppcy?
Sekretarz Powiatu Jgdrzejowskiego Pan Julian Baran powiedzial, 2e nie na wszystkie

pytania moae uüielió odpowiedzi, poniewul czg{ó z nich przel<raczajego kompetencje, ale
przeka2eje swoim prze\ohonym. Chcialbym ustosunkowaó sig do podstawowego problemu

dotycz4cego Pani Przewodnicz4cej. Fakty s4 nastEpuj4ce: do Pana Starosty jako do
Przewodnicz4cego ZarzqduPowiatu wplynglo pismo od Pani Teresy Szwach lw zalqczeniu/ w

sprawie rerygmcji z funkcji dyrektora ZOZ w momencie zakoiczenia kontroli NIK. Zarz4d
zastanawial sig na tq kwesti4 rozsx¡a?al w ró2nych aspektach i podjal uchwalE w sprawie
przyjpcia rezygnacji ze stanowiska dyrektora ZOZ. Chcialbym podkreSlió, 2e w tym
momencie nie mówimy o odwolaniu, lecz o przyjqciu rezygnacji. Rezygnacja byla moZliwa z

tego wzglgd:u,2e Zarz4d Powiatu akceptuje warunki zaproponowane przez Paniq dyrektor,
czyli rezygnacja nastqpr$e z dniem zakoirczenia kontroli NIK. Caly czas mówimy o jednym

stosunku pracy nawi4zanym na podstawie powolania. Rozwi4.zanie tego stosunku nastEpuje
na podstawie porozumienia stron. O tyou 2e mówimy o rozwiryaniu stosunku pracy z paniq

Dyrektor jako z Paniq Dyrektor Swiadczy paragraf 2 uchwaly, który mówi, 2e z dniem
przyjgcia rezygnacji Pani Teresa Szwach wykonywaó bgdzie obowi4Tki lekarza ZOZ w

Jgdrzejowie. Zarz4djako pracodawca mógl takie coS powiedzieó, bo ZOZ reprezentowany
przez Paniq Równick4 stanie siq pracodawcq w stosunku do Pani Teresy Szwach w

momencie, kiedy Pani Szwach przestanie byó dyrektorem. Faktem jest, 2e Zarz4d Powiatu
przyjúrezygnacjg Pani Teresy Szwach z funkcji dyrektora, ale wyrazil zgodg na to, aby Pani

Szwach pracowala jako lekarz w przychodni. Wszystko byloby dobrze, gdyby pewnego dnia

nie doszlo do eskalacji konfliktu. W zwiq,zku z tym Zarz4d Powiatu rozwaia moZliwo5ó
odwolania Pani Dyrektor ze stanowiska dyrektora. St4d pismo kierowane do Paústwa. Chca
podkreSlió, 2e w tej chwili jest to sprawa zastanawiania sig nad tak4 ewentualnoSci4. Bqdzie

to uzale2nione migdzy innymi od tego, jak4 opinip Paústwo wyrazicie. Faktem jest równieZ,
Ze w tej chwili jest uchwala Zarz4du, na mocy której Zarz4d przyjú rezygnacjE z funkcji
dyrektora z chwil4 otrzymania wyników kontroli NIK, a równoczeénie Zarz4d powiedzia\, 2e

ztymdniem Pani Szwach bgdzie lekarzem.
Radny Tomasz Baranski zapylal: skoro Pani Szwach nie zostala odwolana, to, na

jakiej podstawie Zarz4d Powiatu powolal pelniqcego obowiqzki dyrektora, skoro dyrektor
jest. Z zaloaeniazastgpca pelni obowiazki dyrektorapodczas jego nieobecno3ci.

Sekretarz Julian Baran odpowiedzial, ze jest to podkreslenie faktu, który i tak ma
miejsce.

Radny Tomasz Baraírski podkreSlil, 2e przecieZ po to w kazdym zakladzie iest
zastepca dyrektora, aby podczas jego przebywania na urlopie wypoczynkowym petnil jego

tunkcj9.
Radny Wieslaw Sulek zapytal sekretarza Barana, czy uzyska odpowied2 na

postawione pytariia; jest to dla niego bardzo wa2ne.
Naczelnik Wydzialu Zdrowia Starostwa Powiatowego Pan Kowalski powiedzial, 2e

sytuacja jest bardzo trudna. Zarz4d Powiatu przeprowadzil rozmowy ze zwi4zkami
zawodowymi, które zagrozily, 2e je2eli Pani Dyrektor nie odejdzie, to w szpitalu bgdzie akcja
protestacyjna. Nikt nie zarzuca, 2e Pani Dyrektor nic dla szpitala nie zrobila, bo zrobila
bardzo duzo. Jednak jest groZba panliint szpitala.



9

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e fakty sq faktami. Wynika z nich, 2e

teoretycznie decyzja zapadla, ale praktycznie jest ona w zawieszeniu. Czy faktem jest,2e iuL
rozpisano konkurs na nowego dyrektora ZOZ?

Naczelnik Kowalski potwierdzil.
Sekretarz Baran wyja5nil, 2e Zarz4d Powiatu zdecydowal, iz jeÉli Rada Miejska nie

zaakceptuje bardziej restrykcyjnego rorwi4zania stosunku pracy nawiryanego na podstawie
powolania to bEdzie obowi4zywala uchwala Zarz4du Powiatu podjgta w dniu 17 ma1a.
Pani Dyrektor bqdzie wówczas lekarzem, natomiast trzebajak najszybciej powolaó dyrektor4
który przejmie obowiq.zki.

Radny Tomasz Baranski powiedzial, 2e trochp sig pogubil, bo: jeden dyrektor nie jest

odwolany, ogloszony jest konkurs na dyrektor4 jeszcze jeden dyrektor pelni obowi4zki
dyrektora. Czy w takim razie w kontekicie uchwaly Zarzqdu bpdzie sytuacja taka, 2e nawet
jeSli radni nie wyraz4 zgody na rozstriqzanie stosunku pracy to przyjmuje siE wariant, który

byl w uchwale Zarz4du, czyli Pani Szwach nie b,qdzie Dyrektorem, ale bgdzie pracownikiem
ZOZ. Jeaeli Pañstwo uwa'Zacie, 2e nie bqdzie dyrektorem -sama zloiry\a rezygnacjg- a bgdzie

dalej pracownikiem, to po co wystgpujecie do Rady o wyraZenie zgody?
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e obraz sprawy zostal diametralnie

zaciemniony i w zasadzie nie ma zadnej ogniskowej nie mówi4c o parametrach odleglo3ci.
Panowie nie podjgliScie decyzji; decyzjg ma podj4ó Rada? To Wy musicie jednoznacznie

podj4ó decyzjp. Ja wiern, ze niejesteScie czlonkami Zarz4du i Wasza rola dziS na tej sali jest

bardzo trudna, ale trochg cywilnej odwagi przydaloby sigZarz4dowi Powiatu i StaroScie.
Radna Lidia Osiñska powiedziala, 2e na podstawie materialów, jakie posiada i

polemik zrozumia\a, uPani Dyrektor Swietnie sprawdzila siE jako Inanager, Swietnie pelnila

swoj4 funkcjp, a mankamentem jest eskalacja stosunków migdzyludzkich. Zwiqzki zawodowe

zwalniaj4 Pani4 Dyrektor bo te zwi4zki z pewnymi propozycjami nie zgadzajq siE. Czy te

7v,riqTki równie silnie bqdq bronity zwalnianych ludzi w zwi44ku z reorganizacj4 iakq
proponuj4? MySlE, ze nowy dyrektor zacznie od nvolnieú i restruktwyzacji - ci4gle slyszalam
o takich programach. Slyszalam równieZ od Pani Dyrektor Szwach, 2e mo2e nie ekonomiczne

bylo utrzymanie niektórych etatów, ale ze wzglqdów ludzkich, ze wzglEdu na to, 2e jest to

Jgdrzejów zostawiala niektóre osoby. Akurat mvi4zki zawodowe powolane do obrony
pracowników mówiqw taki sposób, jakby mówily glosem pracodawcy, Starosty izalo2yeiela,
a nie pracowników. Jestem tym zbulwersowana jako mieszkanka Jpdrzejowa, która byla

dumna z tego,,Le nasz szpital w tych trudnych czasach nie tylko nie zniknql z mapy

Województwa Swigtokrzyskiego, ale sip rozbudowuje. UwaZam, 2e zawdzigczaó to naleZy

wla$nie Pani Dyrektor Szwach, która zdobyla masg pienigdzy na ten cel. SlyszE tutaj,.Ze
niektórzy kierownicy chwal4 sig, ü zebrali 70 zlotych;Zyczp, aby kazdy kierownik zebral'1rc

tego, co zebralaPani Szwach.
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e radni zmj4caty zestaw dokumentów. Jest

w piSmie jedna cyfra, która moZe byó uzasadniona: 130 etatów personelu nie medycznego
prry 47 etatach lekarskich. Myélg, 2e te 47 etatów lekarskich to zamalo. Byó mohe jest to
zwiqzane z tym, i2 jest planowane funkcjonowanie tego szpitala do 4 oddzialów. Podam
ostatni przyk\ad: nowy ordynator oddzialu wewngtrznego lvyjql z magazynów pewn4 czqíó
aparatury medycznej, która nie byla u2ywana, poniewa2 nie bylo przeszkolonego personelu.
Zarównojedna jak i druga strona ma prawo do obrony swoich argumentów. Dla mnie jest to
cale pasmo nieporozumieú, obraz strasmie zadymiony, zamydlony. Powiedzcie Panowie
Sta¡oScie, Zeby nie uprawial równieZ demagogii, dlatego, 2e mówi4c na sesji Rady Powiatu,
Le zadluienie wynika migdzy innymi z tego, 2e musialy byó wyplacone pieni4dze
pielEgniarkom. Te pieni4dze im sig nalei:'ly to nie ich wina, 2e szpital jest z,adluhony. Taka
sytuacja jest w calym kraju, ale mo2na równieZ podaó optymistyczne przyklady, 2e s4
doskonale prosperuj4ce. RównieZ wedlug tej reformy, która jest przez obecnego ministra tak
niszczona i szatkowana, atrzeba bylo troszkg poczekaó, bo wszystko wymaga krystalizacji i
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nabierania doéwiadczeú. Najlepiej jest to, co siE zaczglo od razu na starcie ucinaó, bo to nie

my, tylko oni.
Radny Czeslaw Blicha¡ski zwrócituwagg na fakt, 2e wiEkszoSó jest z lgüzejowa i zna

szpital, który funkcjonowal w dwóch obiektach, które pozriej postanowiono pol4czyó. Byla

to jedyna inwestycja w latach osiemdziesi4tych. Wówczas byt równie2 piEkny plan

rozbudowy, ale upadl na skutek kryzysu gospodarczego. Sprawa zostala Taprzepaszczona-

PrzyszlaPani Szwach na stanowisko dyrektora i doprowadzt\a do tego, 2e mial byó budowany

blok operacyjny. Przez dwa lata budowa byla zawieszona w mti4zku z pewnymi

rozwi4Taniami na szczeblu wyzszym. Wokól powstawaly szpitale: w Mnichowie, we

Wloszczowie, Jgdrzejów zostal zapomniany. Pani dyrektor jak mogla starala siQ, aby

pozyskiwaó Srodki wszelkimi sposobami. MySlg, 2e zwiqzkorn zawodowym powinno zaleheé

na tym, aby szpital w Jgdrzejowie byl szpitalem powszechnyn¡ dostEpnym dla wszystkich.

Nasz szpital jest zadlu2ony bardzo maloo a zad\ulenie wynika z mylnych zaloilen reformy.

Niedawno na konferencji slyszalem wystqpienie prezydenta Ostrowca, który mówr\, 2e

zad\u1enie ich szpitala wynosi 27 milionów. My nie mamy takiego zadluíenia. Obci4zanie

winq za zadh¡zenie Pani dyrektor jest bezpodstawne, poniewa2 wynika z reformy

gospodarczej i z reformy zdrowia. Mo2emy Zyczyé, aby nastgpny dyrektor mial takq

inwencjg, takq silg przebiciajak Pani Dyrektor Szwach.
Radny Ryszard Pacanowski zapytal, czy w naszym szpitalu znajduj4 sig tzw. zestawy

do bezpoSredniego ratowania Zycia; one se bardzo drogie, ale nieodzowne, szczególnie na

wydziale wewnEtrznym.
Radny Wieslaw Sulek zauwa2yl, ze wiele powiedziano, a malo wyjaSniono. Ja widzq

to tak: Starostwo prawdopodobnie bgdzie chcialo zwalió odpowiedzialnoSó na nas' Proponujg

zantkn4é, dyskusjg na ten temat.
Sekretarz Powiatu Pan Julian Baran wyjaSnil, 2e caly czas jest mowa o stosunku pracy

nawiqzanym na podstawie powolania, o stanowisku dyrektora. Nie mówimy generalnie o

rorwiqzaniu stosunku pracy, poniewaz Zarz4d Powiatu wyrazil zgodE na to, aby Pani

Dyrekior pracowala jako lekarz. Proszg wystqpió z pismem do Zarz4du Powiatu o wyjaSnienie

sprawy.
Radna Ekbieta WiSniewska poprosila o wyja5nienie, czy roz-tiryanie stosunku pracy

jest równoznaczne z przyjgciem rezygnacji ze stanowiska dyrektor4 cry z odwolaniem

dyrektora ZOZ i lekarza.
Radca Prawny Urzgdu Miejskiego Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e po

wyjajnieniach jest zdumiona, 2e aL tak prawnie mohna zagmatwaó sprawQ. Dla mnie jest to

jakieé ku¡iozalne roztttlqzanie. Ja nie jestem w stanie wydaó opinii prawnej nie znaj4c akt

osobowych Pani Przewodniczqcej i nie widz4c akt; opieram sig na tynL co tu slyszalam.

Muszg równie2 powiedzieó ,2e gdyby sig do mnie oficjalnie nvrócono o wydanie takiej opinii

wówczas odmówilabym z uwagi na fakt, ü Pani Szwach jest Przewodnicz4cQ naszej Rady.

Jest to unonnowane w przepisach dotycz4cych radców prawnych: nie moZe byó obiektywna

opinia radcy, wydawana dla organu gdzie jest zatrudniony na temat dyrektora, któremu

podlega. W takiej sytuacji trzeba sig wyl4czyó od wydania opinii, co ja zrobilam, kiedy

chodzilo o kierownika Boguslawskiego. Wedlug mojego odczucia Pani Przewodnicz4ca jest

nadal dyrektorem. Nie ma czegoS takiego jak przyjpcie rezygnacji. Kodeks pracy czegoS

takiego nie przewiduje. Przy zloheniu rezygnacji uchwala mohe brzmieó: ,o odwoluje siE w

zwiqzku ze zloaonq rezygmcj{' i po trzech miesiqcach Pani przestaje byó dyrektorem. A

przyjgcie rezygnacji to jest dla mnie nic. Pani jest nadal dyrektorenl nie wiem na podstawie
jakiego przepisu zmuszono Pani4 do pójScia na urlop; kodeks pracy nie przewiduje

moZliwoóci zmuszenia pracownika do pójScia na urlop. Ma Pani prawo podejmowaó decyzje,

równiez personalne, aZ do zwalniania dyscyplinarnego wlqcznie, podleglych sobie
pracowników. Powierzanie p.o. zastqpcy jest nonsensem. Po to jest zastppca, aby w czasie

nieobecnoSci dyrektora podejmowal decyzje. Opieraj4c siQ na tym, co pisala prasa

stwierdzarn, Ze jest niedopuszczalne,2eby Przewo dniczqcy Zarzqd:u Powiatu zmienial decyzje
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dyrektora jednostki podleglej majqcej osobowoió prawnq. Jest to nie do przyjpcia. MySlE, 2e

gdyby doszlo do sporów s4dowych, to S4d mialby co robió. Nad tymi sprawami zastanawia

sie 
"awet 

Sqd NájwyZszy. We Woszczowie dyrektor ZOZ byl odwolany przez Zatzqd

Powiatu. Sprawa byla w S4dzie Pracy. S4d zaj4l stanowisko,2e jeheli zostaje siQ dyrektoren¡

to automaiycznie dotychczasowa umowa o pracQ przeksüa\ca sig w stosunek pracy z

powolania. Nie ma zadnych dwóch stosunków pracy; jest jeden, z powolania. Z chwilq

odwolania przestaje Pani byó pracownikiem. O tyrn, czy Pani zostanie zatrudniona,

zadecyduje nie Starosta, tylko nowy dyrektor. Keúda sprawa jest indywidualna, wigc

autorytatywnie wlpowiedzieÓ sig nie mogQ nie znajqc akt.
Skoro Starosta zNvraca sig do Rady o wyrazenie zgody na rozvtiqzanie stosunku pracy, to

obowiqZkiem Rady jest stanowisko zajqó: wyrazió zgodE albo nie. Normuje to ustawa o

samorz4dzie gminnym. MySlp, 2e nie ma potrzeby wnikaó, jaki to stosunek, bo jest to pojqcie

szerokie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecno5ci 24 radnycV powzigla UchwalE Nr

XLVlll437l02 w sprawie nie wyrazenia zgody na rozwiryanie stosunku pracy z radnqPani4

Teresq Szwach, nastppuj4c4 ilosci4 glosów:
7A

przeciw
wstrzymalo sig

- 2 3
- 0
- 1

Uchwala Nr XLVIV437|02 w zalqczeniu do protokolu.
Przewodni czqca Teresa Szwach podzigkowala radnym za popar cie.

O godzinie l2ts przewodntczqcy obrad oglosil przerwQ trwaj4c4do godziny 1230.

Naczefnik Wydziatu Zdrowia Starostwa Powiatowego poinformowal, 2e tozmawial z Paniq

Równick4 która powiedziala, Ze pracownicy ZOZ ottzymaiqterminowo wyplaty.

Ad. 16.

I Radna Lidia Osiítsko pyta, czy istnieje prcrwna mo2liwofió zmuszenict wlaiciciela do uporzqdkowania

posesji; sprcrwa dotycty terenu u zbiegu ulic Przypkowskiego i Przemyslowei.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2e w tej sprawie rozmawial z ojcem wlaSciciela gruntu.

Ta sprawa musi znale1ó fina| poniewaZ jest to teren przy dworcach i jest wizytówkq miasta

dla podróznych, którzy przezpryzmat wyglqdu tej dzialki oceniajqnasze miasto.

I Radna Lidia Osiñska prosi o pomoc dla pani mieszkajqcej przy ul. Ogrodowej, która iest matkq

niepelnosprawnego syna i od I1 czeka na zomianq mieszkania. Do opieki nad synem niezbqdna iest
lqzienka.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e mohtta mówió o prrydziale mieszkania, a nie o

zamianie,poniewaZ ta Pani mieszka w zasobach prywatnych (wlasnoSó parafii). Taki problem

mamy ze wszystkimi prywatnymi wlaScicielami. ZwróciliSmy siq do wszystkich wlaScicieli

zasobów, w których mieszkaj4 nasi mieszkaúcy o dbaloSó o mieszkania, aby warunki

mieszkaniowe byly przyzwoite. Ta sprawa moze byó rozpatrywana wówczas, gdy bqdziemy

mieli odpowiedni lokal. Nie znaczy to, 2e nvalnia sig prywatnych wlaScicieli z obowi4zku

utrrymania tych lokali w odpowiednim stanie.

) Rqdna Lidiq Osiúska pyto, dlaczego nih z wtadz oiwiatowych nie przyszedl na zakoñczenie roku

szkolnego w Szkole Podstauowej nr I, której etapowa likwidacja dobiegla koúctt

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e byla mo2liwoSó uczestniczenia w tej uroczystoéci,

kiedy ostatni uczniowie opuszczali tg szkolp. My5lq, 2e pohegnamy dyrektora i pracowników

tej szkoly 31 sierpni4 kiedy wygasa umowa o pracg.
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) RadnaJaninaszreniswa odczytalaodpowieü,jakqdostalanainterpelacjqzloionqnasesiiwdniul4
grudnio 200t roku, dotyczqcqkanalizacji bloku nr I 17 przy ul. I I Listopada. Mimo obietnic nic w tai

sprawie nie zrobiono.

Kierownik ZBMr Pan Zbigniew Chyla powiedzial , 2e w tym roku zos/tala podci4gnigta woda i

karnlizacja do budynku przy pl. KoSciuszki 9; pracownicy wykonali to w godzinach pracy.

Bgdzie takze podci4gana do mieszkafi, ale ze wzglpdu na ograniczenia finansowe bQdzie to

robione sukcesywnie.

I Radna Janina Szreniqwa odczytala protest mieszkariców z ul. I I Lislopada l0l w sprawie budowy

garaiu w miejsce kontenera na Émieci. Osoby súadajqce wczeSniei wnioski o pozwolenie na budowq

garazy otrzymaly odpowieü odmownq. Radna prosi o w1'jaínienia.

Kierownik ZBM Pan Zbigniew Chyla powiedzial wyjainil, 2e pozwolenie na budowq tego

garui^L wydano 2 lata temu. Kontener bEdzie ustawiony po przygotowaniu miejsca. Je2eli

mieszkaúcy siEzgodz4 mo2na wstawió wigcej kontenerów.
Radna Janina Szreniawa zwrócila uwagQ, 2e pewna pani mieszkajqca tam od 30 lat w 1999

roku prosila o zgodg na wybudowanie garuiLn. Atrzymala odpowiedá,2e wydzierZawienie

terenu pod garú samochodowy bqdzie zrealuowany w terminie póinieiszym, a o terminie
podpisania umowy dzieraawy terenu pod gara| samochodowy zostanie poinformowana

odrEbnym pismem. Dzió zgodq otrzymal ktoS inny.
Kierownik Chyla odpowiedzial, ze pan, który otrzymal zgodg równieZ staral sip o to. W tym

miejscu mo2na postawió wipcej garúy.
Radna Janina Szreniawa zapytala, kto odkupil garu2 od Pana Kantorowicza.
Kierownik Chyla odpowiedzia\ 2e garaL odkupil Pan Michalski, poniewa:Z ta Pani nie

dogadala sig z Panem Kantorowiczem, ktOry byl wlaScicielemgara2u.
Radna Szreniawa poprosila o odpowiedZ na piSmie.
Radny Czeslaw Blicharski powiedzial, 2e dzipki staraniom Komisji Porzqdku Publicznego,
plac, który mial byó sprzedany zostal przeznaczony pod gartze. Nie zagracajmy podwórek
garazami, bo jest na to miejsce.

) Radna Janina Szreniqwa pyta, dlaczego do dnia dzisiejszego nie zostala wniesiona pod obrady sesji

propozycja ucl4tlenia uchwaly nr 195/01 w sprawie wykupu mieszkoíL

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zarz4dzeniem burmistrza zostala powolana komisja,
która pracuje w podobnym skladzie, w jakim poprzednio pracowala. Uwzglpdniajqc
wszystkie analizy przedstawi proporycje poprawek do podjgtej wczeSniej uchwaly.

I Radna Janina Szrenim,vq pyta, czym kierowal siq Zarzqd Miejski przydzielaiq lokole mieszkalne

niezgodnie z opiniq Komisji Buüetu.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e maj4c jedno mieszkanie, które chce dostaÓ
przynajmniej oÉmiu lokatorów, obojgtnie jakqdecyzjE podjElibySmy, i tak budzilaby protest

którejS ze stron. Zarz4d postanowil przydzielió lokal osobie, która oczekiwala najdluzej. W tej
chwili czekamy na oddanie kluczy od nastgpnego mieszkania i poprosimy KomisjE Bud2etu o
wyrazenie opinii jeszcze przed wakacjami.

I Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy bqdzie moiliwoíó (choóby z rezensy buüetowei) zaloienia
wodoeiqgu i kanalizacji w blokach przy ul. Glowackiego.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e w budzecie bylo zagwarantowane 40 000 na
doprowadzenie kanalizacji do tych bloków. W tej chwili jest opracowany projekt i
wykonawca mógtby wchodzió, ale jeden z mieszkariców zlo?yl protest. Zachodzi koniecznoSó
-przeprojektowania i to siE odwleka. Jest to jednak tylko kanalizacja, wodg nadal mieszkahcy
bpd4 czerpaé z zaworu centralnego na podwórku. Kanalizacja bgdzie podprowadzona pod te
bloki, co nie znaczy, 2e bgdzie mohnaje podl4czyó, b wlqhe sig to ze ztobieniem projektu
budowlanego. Trzeba o tym pomySleó przy tworzeniu przyszlorocmego budzetu.
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) Radny Ryszard Pac.anowski pyta, jakq decyzjg zamierza poSqé Zarzqd Miejski w sprawie oczyszczenia

zalewu i áródetka Sw. Barbary.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zalew jest w tej chwili porz4dkowany, iródelko

równie2 bgdzie oczyszczone. Byla propozycja aby zarybió amurem, aby naturalnie czyScily

zalew, ale Polski Zwiqzek Wgdkarski nie wyrazil zgody. Bgdziemy w tej sprawie ieszcze
rozrnawiaó.

I Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy byl odbiór przez SANEPID torgowicy, na którei odbywa siq

sprzedai plodów rolnych, bydta itp Placjest nie utwardzony iw czasie deszczu nie do siq tamweiió.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2e ta targowica byla we wladaniu GS, który pobieral

oplaty i czerpal z tego korzyéci nie inwestuj4c nic. My oplaty pobieramy dopiero ttzeci

czwartek. Nie mamy zaplanowanego w bud2ecie remontu targowicy. JeSli wystarczy

dochodów, rozpatrzymy przy opracowywaniu projektu budZetu.

I Radrry Ryszard Pacanowski pyta, dlaczego osoby wje2d2ajqce po zakupy rn targowicq ploüw rolnych

mus z q po no s ió o pl aty t ak ie s a me i ak s p rze dai qcy.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zostarrie roryatrzona moZliwo5ó zorganizowania
parkingu dla kupuj4cych.

) Radrry Ryszard Pacanowski pyfa, dlaczego nie przeznaczono 2adnei kwoty na k¡tlonie organizowane

przez wolontariuszy z Carilqsu.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e szereg organizacji zwracalo siQ_o. dofinansowanie
wypoczynku letniego. Srodki zosta\y podzielone; Caritas przy parafii Sw. Trojcy dostal 5 000

na pólkolonie, które majq trwaó przez caly okres wakacji. Drug4 placówk4 organizuj4ca
pólkolonie jest SP nr 4, która równie2 dostala dofinansowanie. Caritas przy parafii Matki

Bo2ej tr-askawej iprry Klasztorze dostaty mniejsze Srodki.

o Radny Ryszard Pacanowski pyta, iakie sq koszty
sponsorów oraz ile kosztowal wystep Pana Piasecznego.

obchodów Dni Jqdrzeiowa pomijaiqc udzicl

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e ze Srodków zaplanowanych w

Dni Jqdrzejowa zostalo 80 zl. Pan Piaseczny 7a swój wystEp otrzymal
kosztowalo okolo 9 000; caloSó zamkngla sig kwot4okolo 38 000 zl.

I Radny Ryszard Pacanowski pyta, dlcrczego firma EKOM opró1nia kontenery nocq nie dajqc spac i

dlaczego nie odksia kntenerów.
Pan Pacanowski wyjainit ie chodzi o bloki rw Osiedlu Zachod.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zwrócimy sig w tej sprawie do prezesa Spóldzielni

Mieszkaniowej, poniewt2 to SM zawiera umowe z Ekomem. Jako Urzqd zwrócimy siE do

frmy Ekom w sprawie odkazania kontenerów.

I Radny Rysmrd Pacanowski wnioskuje o wymianq okien i zaloienie klimatyzacji w sali ,w której

odbywajqsiq sesje Rady Miejskiej.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e jest po przetargq w najblüszym czasie wykonawca

rozpocznie prace.

I Radny Ryszard Pacanowski w imieniu radnego Leszka Sulko i swoim dziqkuje za naprawq drogi w

Chorzewie, ale niestety zostqwiono okolo 6&metrot4t odcinek nie naprawiony.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zwrócimy siQ w tej sprawie do Starostwa

Powiatowego, poniewaZ pozostawianie rzeczy niedokoúczonych dyskredytuje calQ

inwestycjg.

I Radny Czeslqw Blicharski wnioskuje, by firmy transportowe dzialojqce ns terenie Jqdrzeiowa
pomyilaly o otwarciu norych tras.

budzecie na obchody
l4 000. NagloÉnienie
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Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2e Zarz4d zvrróci sig do przewoáników skladaj4cych

oferty o doprecyzowanie, jakie s4 moZliwoSci zagwarantowania ci4gloici komunikacji

miejskiej.

a Ratlna Ewa Ptasznik wnioskuje o zagospodarowanie zatoki atÍobusowei przy ut' Sw. Barbary

Aaweczki, zadaszenie).

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e Zarz4d zwróci sip do przewoZników o ujEcie w

transporcie nowo wybudowanej zatoki, aby byla wykorzystywana i przygotowana do tego.

Jeéli pojawi4 sip jakieS Srodki pomySlimy o zagospodarowaniu tej zatoki.

a Radna Ewa Ptqsznik poinformowala, ze mieszkaúcy ul. Krasiúskiego i Sienkiewicza sq zaniepokoieni

faktem, ii do dnia dzisiejszego nie robi siq nic w celu wyrównania nawierzchni.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, Ze byly protesty, zosta\y przekazane do Starostwa i

oczekujemy na wyjaSnienie tych spraw. Jest juz po przetargtr, wigc w najbli2szym czasie

bgdzie realizowana.

I Radna Ewa Ptasznikwnosi o zamontowanie progów noalniajqcych na ul. Sienkiewicza.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e zostaly ustawione dwa progi zwalniajqce.

Tegoroczne Srodki na ten cel zostaly ju2 wykorzystane. MySlg, 2e przyszla Rada bqdzie mogla

zaplanowaó na ten cel Srodki stosowne do potrzeb.

I Iyiceprzewodniczqcy Rady Teofit Sgk kotejny raz wnosi o naprcrwQ drogi z Jasionny do Dalechów

nieprzej ezdnej po ulewac h.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e jest to droga wojewódzka. We wtorek bpdzie

spotkanie i bqdzie okazja do przedstawienia formalnego zapytania, czy jest ujEte w planach,

aby ten problem zostal usuniqty.

o Radrry Ryszard Pacanowski wnosi o wprowadzenie ruchujednokierunkowego na ul. Dojazd.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e Zarzqd Miejski zwróci sig do Starostwa w tej

sprawie.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e jest zadowolony, poniewaZ pracownicy

zoznie tylko bEd4mieli wyplacone pensje, ale równie2 jakiei podwyzki.

W sprawie dotycz4cej bloków 22 i 22 A przy ul. Glowackiego myó19, 2e to nie anonimowa

osoba zloayla protest, tylko jeden z radnych mieszkaj4cy bardzo blisko, a dziíjest nieobecny.

Mnie w interpelacji chodzilo nie o kanalizacjg,lecz o wodg. Nie kamuflujmy faktu, ze sq

w$ród nas osoby maj4ce partykularne interesy, bo taka jest prawda. Radny6 powinien byó

czlowiekiem czystyrq bez indnych ukladów.
Dzigkujg za perspektywiczny ale realny w przyszloSci plan modernizacji targowicy, bo jeSli

sig z jakiegoS terenu pobiera oplaty, to ten teren powinien byó godziwy.
Na pólkolonie w planie GKRPA jest dofinansowanie oSrodka Caritas, a wcze5niej mamy

kolonie letnie dla dzieci i mlodziefi. Dofinansowanie oSrodka nie dotyczylo konkretnego
przezÍtaczenia pienigdzy napólkolonie. Sted pretensje ze strony wolontariuszy.
Panie Burmistrzu. Odpowiedzial mi Pan w sprawie Dni Jgdrzejowa. Ale mnie chodzilo o to,

ile przeznaczono z budzetu gminy. Gwiazda Piasek - 14 000 zl. Widocznie JEdrzejów
pretenduje do Wodstok. 38 000 kosztowaly Dni Jqdrzejowa. Jaka kwota wydana zostala z

budZetu gminy?
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e tyle ile bylo w bud2ecie, czyli 23 000.
Radny Ryszard Pacanowski wyrazil nadziejg, 2e przedstawiciele Kapituty uzasadniq

prryznanie stynnej w JEdrzejowie statuetki w kategorii spolecznej.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e padajqslowa dotycz4ce nieobecnego na sali

radnego. Projekt przewiduje przeprowadzenie kanalizacji po naszym terenie. Spór dotyczyl
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zupelnie innej osoby. Jekeli Pan Radny chce znaó szczególy zaprasT:rm do UrzEdu do Pana

Naczelnika Wolskiego.
Jako czlonek rapitrity maj jeden glos. Kapitula po to zostala powolana, aby mieó prawo do

wybierania kandydatéw i-ustalaniá, kto ma statuetkq otrrymaó. Nie pozbawiajmy Kapituly

suwerennoÉci. Ka2dy glosowal zgodnie z wlasnym sumieniem i wynik glosowania byt taki a

nie inny. Kapitula miala prawo wybraó swoich kandydatów, bo do tego zostala powolana.

Radna Lidia Osüska poázigkowala Zarzqdowi Miejskiemu za to, 2e w tym roku

Srodki z GFRpA zostaty przeznaczone na organizacjq kolonii i pólkolonii, jeéli siQ jakieé

podmioty zgtosity. Jeéli mówimy o wolontariacie, to aby otrzymaó Srodki musi on byó

zarejestrowany. W informacji o pracy Zarz4du w punkcie 63 pisze, 2e Zatz4d postanowil

wyrazié zgodgna korzystanie zbezplatnych biletów na Plywalni Miejskiej'

Je1eli chodzi o Ekom th"iulu* powiedzieó, 2e problem nocnego wywoztt émieci nie ma nic

wspólnego z Zarz4dem Miejskim. SM ma zawartqumowg z Ekomem. Do Zatz4du SM dwa

tygodnie temu wplynglo pismo aby z powodu wysokich temperatur Smieci byty wywoZone

nocq.

Ad. 17.

Sekretarz obrad, radna El2bieta Wi$niewska odczylala pismo znak

BRZ-071414/02 Rady Powiatu w Jgdrzejowie z dnia 28 maja 2002 roku oraz Uchwalg Nr

XXXM222¡02Rady Powiatu w Jqdrzejowie z dnia 28 maja2002 roku stanowiqcqzalqcznk

do w/w pisma.
Radni Rady Miejskiej w Jgdrzejowie nie zglosili uwag'

W nvi4zku z powyZszym Przewo dniczqcy obrad stwierdzil, 2e uchwala zostala

zaopiniowana pozytywnie.
pani Redaktor Graayna Slusarek zaprosila zebranych na koncert do Klasztoru w

sobotq o godzinie l9oo.- 
Rádna Janina Szreniawa rv¡róctla sig z zapytaniem do radcy, czy uchwata z Ekomem

o wywóz nieczystoSci na czas nieokreSlony jest zgodna z ustaw4 o zamówieniach

publicznych.
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e nic jej nie wiadomo o

jakiejkolwiek uchwaie w tej materii. Ponadto interpelacje kieruje sig do Zarz4du a nigdy do

konkretnych pracowników. Pracownik mo2e wyjaSnió burmistrzowi i jeÉli go burmistrz

zobowiq2e do odpowiedzito wtedy mo2e jej udzielió.
Przewodni cz4cy obrad podkreélil, 2e jest to pewne uproszczenie, 2e zwracamy sig

bezpoSrednio, ocrywii cie za zgodqPana Burmistrza.
Naczelnik Wydziaty OSwiaty, Kultury i Sportu poinformowal zebranych, Ze w dniu 9

sierpnia bpdzie w Jgdrzejowie przemarsz Kadrówki. Powitanie jest ptzewidziane na rynku

okolo godziny 151s. W odpowiednim czasie ukaz4.sig informujqce o tym afisze.-Radny 
Ryszard Pacanowski zapyta\, czy Kadrówka bpdzie szla ttadycyjn4trasqu czy

okrEinq drogq.
Naczelnik Ko5mider wyja$nil, 2e nie moge iSó glównymi trasami; od lat maj4

zat*vrcr dzonq trasg przemarszu
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska podziEkowa\a za sympatyczne Zyczenra r

pigkny wiersz, mimo, 2e imienin nie obchodzi23 czerwca. Wiersz wart jest szampana.

Kierownik GZOSiP Pan Jan Robak podzigkowal czlonkom Kapituty za uhonorowanie

go statuetkq Jgdrzejowianina Roku w dziedzinie artystycznej.

Przewodnicz4cy Rady Soleckiej ze Lécina Pan Franciszek Wierzchowski zwrócil

uwagQ na zly stan dróg wiejskich i pozarastane pobocza, kfóre uniemoZliwiaj4 bezpieczne

n¡¡ozetúe zúZw zblizaj4cei sip kampanii zniwnej.
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Ad .  18 .
Ze wzglgdu na wyczcrpanie porz4dku obrad

o goclzinie 1320 zamkn4l obrady XLVII scsji Rady
Przewodnicz4cy obrad Tadcusz Sopcl,
M iejsk iej w Jgdrzcjowie.

SckreÍarz obrad

. 
Elzbieta ll'iíniewska

-Prytokolowala
Jl (rt,u¿',tr'>/c¿t,

Tercsct l]ot't¡u'.skn P rz eu,odn ic zqEq Rudv M iej s ki ej


